



Ref : ADM/WMCC/LMN/2026/31

: المرجع

Date : 23/07/2026

: التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

: إلى جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

Subject : Deployment of Temporary Aids to Navigation and Silt Curtain

: الموضوع تركيب مساعدات ملاحية وحواجز عائمة مؤقتة

Location : Al Jbayl Channel, Abu Dhabi

: الموقع قناة الجبيل، أبوظبي

Please be informed that during the marine construction works in Al Jbayl Channel, Abu Dhabi, temporary Aids to Navigation and Silt curtain will be deployed from 24th of July 2026 till 15th of July 2027 as per the illustrative map and coordinates attached.

يرجى العلم بأنه أثناء تنفيذ إنشاءات بحرية في قناة الجبيل في أبوظبي، سوف يتم تركيب مساعدات ملاحية وحواجز عائمة مؤقتة اعتباراً من 24 يوليو 2026 وحتى 15 يوليو 2027، بحسب ما هو مبين في الخريطة التوضيحية والإحداثيات المرفقة.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to stay vigilant, keep a sharp lookout, and navigate with caution, and stay well clear of the area of operations.

يُنصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوخي الحيطة والإبحار بحذر والابتعاد عن منطقة العمليات.



مركز المراقبة والتحكم للممرات المائية

Waterway Monitoring and Control Center



الخريطة التوضيحية والإحداثيات Illustrative Map & Coordinates



Name	Latitude	Longitude	Application
B01	24° 33' 19.06"	54° 27' 29.39"	Special marker
B02	24° 33' 20.89"	54° 27' 30.10"	Special marker
B03	24° 33' 22.73"	54° 27' 30.79"	Special marker
B04	24° 33' 24.61"	54° 27' 31.34"	Special marker
B05	24° 33' 26.39"	54° 27' 32.21"	Special marker
B06	24° 33' 28.17"	54° 27' 33.07"	Special marker
B07	24° 33' 30.02"	54° 27' 33.68"	Special marker
B08	24° 33' 31.83"	54° 27' 34.48"	Special marker
B09	24° 33' 33.64"	54° 27' 35.28"	Special marker